



Embassy of India

## PRESS RELEASE

The Mahatma Gandhi – Manas Library was officially dedicated today, in a ceremony at Manas – Chingiz Aitmatov National Academy in Bishkek. Prof. Topchubek Turgunaliyev, President of the Academy and Ambassador H.E. Mr Alok A. Dimri presided over the ceremony.

2. The dedication commemorates India@75 and India-Kyrgyz Year of Cultural Exchanges – 2021, announced during Prime Minister Modiji's historic Kyrgyz visit in June 2019.
3. A contribution of books on India, including great epics of Ramayana & Mahabharata, in Sanskrit & Russian, was made to Gandhi – Manas Library on the occasion.
4. Digital connects to India's National Digital Library, National Archives & Parliament Library of India were operationalised on the occasion to benefit Kyrgyz researchers on India.

Bishkek,  
Kyrgyz Republic

12<sup>th</sup> May, 2021



## Посольство Индии

### ПРЕСС-РЕЛИЗ

Библиотека имени Махатмы Ганди – Манаса была официально открыта сегодня в Национальной Академии имени «Манаса» и Чингиза Айтматова в Бишкеке. Проф. Топчубек Тургуналиев, Президент Академии и Посол Его Превосходительство г-н Алок А. Димри председательствовали на церемонии.

2. Мероприятие посвящено инициативам «Индия@75» и «2021-год культурных обменов между Индией и Кыргызстаном», объявленному во время исторического визита Премьер–министра г-на Моди в Кыргызстан в июне 2019 года.

3. По этому случаю в библиотеку Ганди – Манаса были переданы книги об Индии, в том числе великие эпосы Рамаяна и Махабхарата на санскрите и русском языках.

4. По этому случаю цифровые связи с Национальной цифровой библиотекой Индии, Национальным архивом и Парламентской библиотекой Индии были введены в действие, чтобы принести пользу кыргызским исследователям по Индии.

Бишкек,  
Кыргызская Республика

12 мая 2021